



ظفار للأغذية والاستثمار (ش.م.ع)
DHOFAR FOODS & INVESTMENT (SAOG)

Date: 4/1/2026

التاريخ: 4/1/2026

Corrective disclosure

إفصاح تصحيفي

Sub: Appointment of temporary Independent Board Member

الموضوع: تعيين عضو مجلس إدارة مؤقت مستقل

With reference to the previous disclosure dated 4/1/2026 regarding the appointment of Sheikh/ Ahmed Said Al Mashani as temporary Independent Board Member, the Company wants to correct the information as follows:-

تود شركة ظفار للأغذية والاستثمار ش.م.ع أن تصحح ماورد في الإفصاح السابق المؤرخ بتاريخ 4/1/2026 بشأن تعيين الشيخ/ أحمد بن سعيد بن مستهيل المعشني كعضو مؤقت مستقل في مجلس إدارة الشركة وذلك كالتالي:-

Sheikh/ Ahmed Al Mashani holds a Bachelor's degree in Business Administration from Staffordshire University. He works within the Muscat Overseas Group, which operates across various sectors including investment, industry, education, mining, real estate, media, and agriculture. He currently serves as Vice Chairman of the Board of Directors of Salalah Mills Company. Previously, he was a Board Member of Oman Investment & Finance Co. SAOG and Board Member of the Financial Center, International Sources Bank, and Wasel Exchange Company. In addition to his work in the government sector, he has extensive experience in both the private and public sectors.

نود أن نصحح بأن الشيخ/ أحمد المعشني حاصل على درجة البكالوريوس في إدارة الأعمال من جامعة ستافوردشاير. ويعمل ضمن مجموعة مسقť أوفرسيز التي تعمل في العديد من القطاعات، بما في ذلك الاستثمار والصناعة والتعليم والتعدين والعقارات والإعلام والزراعة، وأنه يشغل حالياً منصب نائب رئيس مجلس إدارة شركة مطاحن صلالة. وقد كان عضواً في مجلس إدارة المركز المالي وبنك صحار الدولي، وشركة واصل للصرافة، بالإضافة إلى عمله في القطاع الحكومي، ولديه خبرة طويلة في القطاع الخاص.

Best Regards,

Abdullah Zahir Al Alawi
Company Secretary



وتفضلاً بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،


عبدالله زاهر العلوي
أمين سر الشركة

Cattle Feed Manufactures
Dairy Products & Beverage
C.R: 2017520, P.O. Box: 1220
Salalah - 211, Sultanate of Oman
Tel: 23225381 / 23225793 - Fax: 23225258
VATIN: OM1100007713



قطاع صناعة الأعلاف الحيوانية
قطاع منتجات الألبان وتصنيع العصائر
س.ت.ب: ٢٠١٧٥٢٠ م.ص.ب: ١٤٢٠
طلاية - ٢١١ - سلطنة عمان
هاتف: ٢٣٢٢٥٠٧٩٣ - فاكس: ٢٣٢٢٥٠٣٨٦
ضريبة القيمة المضافة: OM ٧٧١٣ - ٢٠٢٢